
PROTOKÓŁ nr LXXXVIII/2023 

Z LXXXVIII SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 15 listopada 2023 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXXXVIII sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończone zostało ok godz. 14:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zapytał, czy są jakieś uwagi odnośnie 

porządku obrad.  

O glos poprosił Burmistrz, p. J. Perzyński, zgłaszając wniosek formalny  

o wprowadzenie do porządku obrad uchwały ws. powierzenia Spółką SIM Północne 

Mazowsze Sp. z o.o. z siedzibą w Ciechanowie zadań własnych Gminy Miasta Sierpc. 

Chodzi tu o zgodę Rady na podpisanie przez Burmistrza dokumentu, w którym będą 

określone szczegóły dotyczące zasad sposobów wykonywania oraz warunków 

finansowania budowy SIM – u. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy będzie czas na 

zapoznanie się z tym projektem. Burmistrz odpowiedział, że będzie to możliwe 

podczas przerwy, wtedy dokument zostanie załączony w eSesji. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poddał wniosek formalny pod głosowanie. 



 Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Burmistrza Miasta Sierpca o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały ws. powierzenia Spółką SIM Północne Mazowsze Sp. z o.o. z siedzibą w 

Ciechanowie zadań własnych Gminy Miasta Sierpc. 

Rada w głosowaniu: 9 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

Przewodniczący RM odczytał nowy porządek obrad a następnie poddał go pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w Głosowaniu: 8 – „za”, 0- „przeciw”, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Dariusz Malanowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

NIEOBECNI (6) 

Paweł Michał Grabowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

3. Przyjęcie protokołu z LXXXVII sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z LXXXVII sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do niego 

uwagi, protokół zostanie przyjęty. 



 4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Klubu Radnych „Dla Przyszłości Sierpca”,  

p. A. Balcerowski, informując o jego obradach na temat materiałów na dzisiejszą 

sesję oraz o akcji pomocy dla potrzebującej rodziny z terenu powiatu, organizowaną 

przez Młodzieżową Radę Miejską. Przewodnicząca Klubu Radnych „Sierpczanie”,  

p. B. Gil,  poinformowała o intensywnym przygotowywaniu się członków Klubu do 

dzisiejszej sesji poprzez telefoniczne dyskusje. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 21 października 

2023 r. do 10 listopada 2023 r. -  załącznik nr 4 

W tym miejscu Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu RM, p. W. Frydrychowiczowi. 

 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy okna w Urzędzie Miejskim będą wymieniane na 

plastikowe, czy drewniane oraz czy Młodzieżowa Rada Miejska, rozszerzając swoją 

działalność na powiat, działa zgodnie z założeniami tej Rady. Burmistrz 

odpowiedział, że okna przede wszystkim mają spełniać parametry, jakie zostały 

założone w przetargu. Jeśli chodzi o Młodzieżową Radę Miejską, wyraził pogląd, iż 

pomoc innym osobom jest działaniem uniwersalnym. Jeżeli zgłoszą się potrzebujący  

z terenu Sierpca, to taką pomoc również otrzymają. Następnie Radna odczytała 

treść interpelacji, które zostały złożone na piśmie – 5 interpelacji. Wszystkie 

interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone do 

protokołu - załącznik nr 5. 

Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, czy znany jest termin spotkania z mieszkańcami 

modernizowanych w przyszłości bloków przy ul. Armii Krajowej. 

Radny, p. S. Jaworowski, zapytał, na jakim etapie jest budowa bloku przy  

ul. Poziomkowej. Wyraził też ogromną radość na wiadomość o remoncie pomnika 

katyńskiego, ponieważ Radny zabiegał o to jeszcze w poprzedniej kadencji ze 

względu na bardzo zły stan pomnika. Następnie zadał pytanie, kiedy zacznie się 

jego remont. 

 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Ze względu na dużą szczegółowość zadawanych pytań Burmistrz, p. J. Perzyński, 

poinformował, że na interpelacje odpowie na piśmie. Jeśli chodzi o zatłaczanie 

gazów spalinowych pod ziemię na terenie Sierpca stwierdził, że jest to niemożliwe  

i dla niego osobiście jest to jakaś abstrakcja. Następnie podał termin spotkania  

w sprawie ul. Armii Krajowej 3 i 5, który zostanie wyznaczony w ciągu najbliższych  

3 tygodni, prawdopodobnie pod koniec listopada. W kwestii ul. Poziomkowej, 

poinformował, że planowany termin oddania budynku do użytku to jest drugi kwartał 

2024 r., w tej chwili trwają prace wykończeniowe. Z kolei, jeśli chodzi o remont 



pomnika, Burmistrz poinformował, że dopiero został złożony wniosek i poprosił  

o chwilę cierpliwości w tej sprawie. 

Radna, p. B. Gil, ad vocem przytoczyła zapis, że Sierpc znajduje się w trzeciej strefie 

zagrożonej możliwością zatłaczania gazów spalinowych pod ziemię. Radna zadała 

pytanie, czy rzeczywiście tak jest a z odpowiedzi Burmistrza wynika, że to wszystko nie 

może się wydarzyć, w związku z czym życzy wszystkim, aby się nie wydarzyło. W tej 

kwestii wypowiedział się również Radca Prawny, p. M. Zasadowski, informując, że 

pismo w tej sprawie wpłynęło do urzędu 19 października i procedowanie tego 

rodzaju sprawy w ciągu 7 dni, która wymaga wiedzy specjalistycznej, jest bardzo 

trudne a poza tym takich spraw jest dużo więcej. W tym przypadku w grę wchodzi 

prawo geologiczne i prawo górnicze, w związku z tym wymaga bardzo dogłębnej 

weryfikacji, co nie było możliwe do zrealizowania do dnia 28 października. Poza tym 

stwierdził, że nie wie, w jaki sposób Rada miałaby kwestionować uchwałą podjętą 

ustawę.  

Radny, p. S. Jaworowski, w kwestii odrestaurowanego pomnika przy ul. Karłowicza 

zapytał, czy możliwy jest w tym miejscu monitoring, ponieważ ulegał on dewastacji 

oraz zaśmiecano teren wokół niego. 

Radna, p. B. Gil, powiedziała, że przekaże osobom zainteresowanym , iż nic nie 

można było w tej sprawie, którą wcześniej zgłaszała, zrobić a poza tym nie chodziło 

o likwidowanie ustawy, tylko o podjęcie działania, aby ochronić miasto. Dodała, że 

pod ziemią, nie tylko sierpecką, ale aż do Rypina jest wielkie jezioro więc, jeśli zostało 

by tu coś wtłoczone, to nie byłoby dobrze. Ad vocem Burmistrz powiedział, że 

ustawa dotyczy całej Polski. Podał przykłady starych kopalni, które są 

wykorzystywane do odgazowywania resztek węgla, są wykorzystywane jako 

podziemne zbiorniki gazu i to się dzieje od wielu lat a ta ustawa tego właśnie 

dotyczy. 

 8. Uchwała RM ws. przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Miasta Sierpca. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając, iż 

jest to kolejny krok, po przyjęciu na poprzedniej sesji diagnozy wskazującej obszary, 

które będą podlegały gruntownej rewitalizacji, czyli te obszary, które są w złym 

stanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Miasta Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 723/LXXXVIII/2023 RM ws. przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Gminy Miasta Sierpca - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 



Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

9. Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 227/XXXI/2020 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 24 

czerwca 2020 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania i jej Regulaminu na 

terenie miasta Sierpca. 

W tym punkcie o głos został poproszony Komendant SM, p. J. Krydziński, który 

wyjaśnił, iż projekt ten dotyczy wyrażenia zgody przez Radę na możliwość 

nieodpłatnego parkowania dla osób posiadających status kombatanta oraz osoby 

represjonowanej. Jest to inicjatywa tych osób, jak również Radnej, p. B. Gil. Dodał, że 

na terenie miasta są dwie osoby o takim statusie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały nr 227/XXXI/2020 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 24 

czerwca 2020 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania i jej Regulaminu na 

terenie miasta Sierpca. 

Rada w glosowaniu: 8 – „za”, 0 - „przeciw”, 1 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 724/LXXXVIII/2023 RM ws. zmiany uchwały nr 227/XXXI/2020 Rady Miejskiej Sierpca 

z dnia 24 czerwca 2020 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania i jej 

Regulaminu na terenie miasta Sierpca - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

10. Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpca z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2024". 



Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, o omówienie projektu uchwały 

poprosił Naczelnik WSK, p. L. Rymer, która wyjaśniła, iż podjęcie jej wynika z ustawy  

o pożytku publicznym i wolontariacie, określającej szczegółowy zakres tego 

programu, jakie płaszczyzny współpracy miasto przewiduje na dany rok i Rada jest 

zobligowana do podjęcia programu współpracy do 30 listopada każdego roku, na 

rok następny. W tym roku została do niego dodana jedna płaszczyzna, czyli 

ekologia. Radna, p. B. Gil, zapytała o par. 6 pkt.2., czy dofinansowanie będzie  

w 100% na realizację zadania a w drugim punkcie jest mowa, że tylko jakiś procent  

i kto to wyznacza. Naczelnik WSK wyjaśniła, że jeśli chodzi o powierzenie, czyli 

zlecenie zadania do realizacji i pokrycia kosztów tego zadania jest w 100%. 

Natomiast, jeśli chodzi o wsparcie finansowe, czyli tylko jakaś część kosztów 

całkowitych realizacji zadania. Jeśli chodzi o ustalanie tych granic, to są one 

ustalane na etapie konkursu, który określa szczegóły współpracy i są to dyspozycje 

Burmistrza, jakie zostaną przekazane środki, co będzie odzwierciedleniem uchwały 

budżetowej, co pozostaje w gestii Rady. Radna, p. B. Gil, dopytała, czy organizacje 

mogą się ubiegać o dofinansowanie z kilku źródeł a miasto będzie popierać. Pani 

Rymer odpowiedziała, że jeśli nie pokryje to całkowitych kosztów zadania, to można 

łączyć różne źródła finansowania, byleby nie przekroczyć 100% całkowitej realizacji 

zadania. Następne pytanie Radnej dotyczyło par. 7 pkt. 1, kto będzie organizował 

międzynarodowe zawody i na czym będzie polegało wspieranie organizacji terenów 

rekreacyjnych, kto tym się zajmie. Naczelnik WSK odpowiedziała, że na tym etapie 

nie ma mowy o wyznaczaniu organizacji, jest to program otwierający drzwi na 

współpracę z tymi organizacjami. Program określa ramy współpracy a otwarty 

konkurs będzie wyznaczał szczegóły. Kolejne pytanie dotyczyło par. 7 pkt. 7 o rodzaj 

zajęć korekcyjnych. Pani Rymer wyjaśniła, że zdarzają się stowarzyszenia, które 

proponują w ramach otwartego konkursu ofert zadania korekcyjne, jeżeli chodzi  

o sport, np. jako przeciwdziałanie wadom postawy a przy tej okazji organizują 

pogadanki, propagują zdrowy tryb życia i te różne zadania się przenikają. Radna Gil 

zapytała o ten sam paragraf pkt. 8, gdzie w zadaniach priorytetowych jest szereg 

różnych zadań i czy są one napisane konkretnie pod jakąś organizację, czy to się 

okaże w czasie konkursu. Pani Rymer odpowiedziała, że te przestrzenie dedykowane 

są działalności miasta, jest to ukierunkowanie na takie działania. Dodała, że w 

ubiegłym roku była organizacja, która wpisała się w zadania priorytetowe  

i prowadziła je na terenie miasta. Radna zapytała po co jest komisja rozpatrująca 

złożone oferty, skoro ostateczną decyzję podejmuje Burmistrz. Pani Rymer wyjaśniła, 

że komisja ma swój regulamin pracy i spotyka się w celu oceny zasadności, 

celowości proponowanego zadania, przyznaje punkty, które Burmistrz bierze pod 

uwagę przydzielając środki a drugą rzeczą są środki w budżecie więc jest to w 

pewnym sensie ciało doradcze Burmistrza.  Pani Gil zapytała jeszcze o wolne, 

wykropkowane miejsca w dokumencie. Pani Rymer powiedziała, iż jest obowiązek 

wprowadzenia działu w tym regulaminie, ale dzisiaj trudno mówić, jakie środki 

zostaną przeznaczone w budżecie na te cele i taka metodyka jest stosowana co 

roku. Radna zapytała, czy Burmistrz powołuje drugą komisję, która oceni działalność, 

czy są dwie komisje. Naczelnik WSK odpowiedziała, że jest jedna komisja, która 

dokonuje oceny złożonych wniosków pod względem merytorycznym i formalnym i 

przedstawia zestawienie punktowe danych oferentów. Radny, p. S. Jaworowski, 

zasugerował, aby przy przyznawaniu kwot organizacjom uwzględnić inflację. 

Naczelnik WSK zwróciła uwagę, że nigdy nie było górnego progu kwoty, 

finansowanie zadań odbywa się dwupłaszczyznowo, pierwszy, to jest otwarcie ofert, 

gdzie jest już mowa, jakie środki, na jaka płaszczyznę działalności są przeznaczone i 

to reguluje uchwała budżetowa. Drugą rzeczą są małe granty, czyli zadania krótkie, 



realizowane w trakcie roku, na które można pozyskać 10 000 zł. Dodała, że to same 

organizacje uwzględniają inflację, ponieważ we wniosku muszą podać szacunkowy 

koszt na realizację pewnych zadań. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, 

zapytał, czy zwiększa się ilość organizacji, stowarzyszeń wnioskujących o to 

dofinansowanie, czy tendencja jest raczej spadkowa. Naczelnik WSK odpowiedziała, 

że tych organizacji jest więcej, pojawiają się też nowe, pojawiają się innowacyjne 

zadania, także jest tendencja wzrostowa. Niestety przy tej okazji koszty również 

wzrastają. Radny, p. W. Skorłutowski, zapytał, czy te nowe zadania na rzecz ekologii 

są zbieżne z uchwalanym co roku programem na ochronę zwierząt. Pani Rymer 

wyjaśniła, że działania mogą się pokryć, ale program ochrony zwierząt jest zadaniem 

gminy, w którym jednak pewne działania mogą być przekazane do realizacji  przez 

organizację pożytku publicznego. Jednak w Sierpcu nie ma takich organizacji, które 

mają usankcjonowaną działalność i mogłyby wspomóc miasto w tym zakresie. 

Natomiast są to dwa różne programy, dwa oddzielne źródła finansowania 

dedykowane tym działaniom. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpca z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024". 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 725/LXXXVIII/2023 RM ws. uchwalenia "Programu współpracy Miasta Sierpca z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2024" - załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

11. Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2024 rok. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, również poprosił Naczelnik WSK,  

p. L. Rymer, o wprowadzenie do projektu uchwały, która poinformowała, że jest ona 

podejmowana co roku, jednak nie jest to obowiązek. W tym roku jest propozycja 

podniesienia opłaty o 8%, do kwoty 65 zł. Dodała, że opłatę wnosi się 

proporcjonalnie, od momentu zarejestrowania zwierzęcia w urzędzie a środki z tego 

tytułu, które wpływają do budżetu miasta, to jest niecałe 11 000 zł. Poinformowała, iż 

właściciele psów znakowanych elektronicznie, czyli chipowanych, są z tej opłaty 

zwolnieni, jak również zwolnione są osoby po 65-tym roku życia. Natomiast 200 000 zł 



miasto wydaje na działania związane z ochroną zwierząt i przeciwdziałaniu 

bezdomności. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. opłaty od posiadania psów na 2024 rok. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 726/LXXXVIII/2023 RM ws. opłaty od posiadania psów na 2024 rok - załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

12. Uchwała RM ws. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu. 

W tym punkcie głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając, iż w ramach środków 

pozyskanych przez powiat z programu „Polski Ład” realizowane będą projekty we 

wszystkich gminach powiatu sierpeckiego. Kwota pozyskana przez Starostwo 

Powiatowe wynosi ok. 10 mln zł, z której realizowane będą różne inwestycje związane 

z drogami powiatu sierpeckiego. Współpraca miasta i powiatu oparta jest na 

zasadzie wspólnych inwestycji w drogi powiatowe na terenie miasta, przy podziale 

kosztów 50% na 50%. Kwota, która będzie wydatkowana na obszar miasta to ponad 

1,5 mln zł. wkład miasta w realizację tego zadania wynosi 50 000 zł. Dodał, że po 

przetargowo mogą nastąpić zmiany w kwestii wydatków, mogą się one zwiększyć. 

Radna, p. B. Gil, stwierdziła, iż zapisy uchwały sugerują, że to miasto będzie robić 

drogę dla powiatu i zapytała, czy w związku z tym to jest dobry zapis. Burmistrz 

wyjaśnił, że nazwa zamieszczona w uchwale pochodzi z wniosku i jeśli raz zostanie 

zastosowana, to stosuje się ją we wszystkich dokumentach, ponieważ jest też 

wpisana w budżecie zarówno miasta, jak i instytucji finansujących więc zgodność 

nazw musi być zachowana. Radny, p. S. Jaworowski, zapytał, jakiego konkretnego 

zadania będzie dotyczyła ta poprawa bezpieczeństwa. Pan Perzyński odpowiedział, 

że jest to rozpoczęcie ul. Żeromskiego, jak również kontynuacja ul. Traugutta. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sierpeckiemu. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 727/LXXXVIII/2023 RM ws. opłaty od posiadania psów na 2024 rok - załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 



 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

13. Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku leśnego na 2024 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniają, że 

z jednej strony mamy kilkunastoprocentową inflację, która co prawda spada, jednak 

poziom cen również znacznie się podniósł w ciągu ostatnich miesięcy więc należy 

przygotować budżet miasta na ten ruch. Inflacja wyniosłą ok. 15%, ale miasto 

przyjęło połowę tej kwoty, czyli w granicach 8% i to jest widoczne we wszystkich 

przedłożonych Radzie uchwałach w sprawie podatków, tzn. został zaproponowany 

8%-owy wzrost wszystkich podatków.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku leśnego na 2024 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 728/LXXXVIII/2023 RM ws. obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, 

przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku leśnego na 2024 r. na terenie 

Gminy Miasta Sierpc - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

14. Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na 2024 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 



Radna, p. B. Gil, zapytała, ilu w Sierpcu jest rolników. Burmistrz odpowiedział, że 

rolników jest kilkudziesięciu. Są to różne gospodarstwa, od najmniejszych, 

półhektarowych, poprzez rolników posiadających kilkadziesiąt hektarów.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako podstawa 

obliczania podatku rolnego na 2024 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 729/LXXXVIII/2023 RM ws. obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na 2024 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc - 

załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

15. Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 

2024 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2024 

obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 730/LXXXVIII/2023 RM ws. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na rok 2024 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc - załącznik nr 13 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 



16. Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2024 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Radna, p. B. Gil, poprosiła, aby Burmistrz powiedział, kiedy były podnoszone stawki 

podatków dla pojazdów. Pan Perzyński odpowiedział, że stawki są podnoszone co 

roku. Ta dolna granica co roku była podnoszona przez rząd a w tym roku ta granica 

w górę nie została przesunięta, ale żeby wszystkie podmioty zostały potraktowane na 

równi, ten podatek jest również podniesiony. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na rok 2024 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 731/LXXXVIII/2023 RM ws. określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2024 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc - 

załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

17. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, o wprowadzenie do projektu 

uchwały poprosił Skarbnik, p. K. Joniak, która wyjaśniła, że został on przedłożony 

wraz z autopoprawką i przedstawiła najważniejsze zmiany wprowadzone właśnie do 

autopoprawki uchwały budżetowej i ten dokument będzie podlegał głosowaniu. 

Najważniejszą zmianą w autopoprawce jest wprowadzenie załącznika nr 3, 

przychody i rozchody stanowiące załącznik nr 6, w którym wprowadzono kwotę 

2 288 418,57 zł, jako wcześniejsze przelewy z lokat, następnie różnica między 

dochodami a wydatkami, czyli deficyt Gminy Miasta Sierpc został zmniejszony do 

kwoty 5 505 179,20 zł. Środki wypracowane z nadwyżki budżetowej z poprzedniego 

roku, które stanowią rozchody budżetu Gminy Miasta Sierpc, zostały wprowadzone 

na lokatę stanowiącą przychód w następnym roku, w związku z otrzymaniem z 

ministerstwa dodatkowych środków, których gmina, na dzień dzisiejszy, już nie jest w 

stanie skonsumować a jest to kwota 2 260 073 i została wprowadzona do 

rozchodów. Lokata ta zostanie otworzona w następnym roku. W dalszej części 

wymieniła najistotniejsze kwoty dla Gminy Miasta Sierpc wprowadzone do projektu 

uchwały. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy wiadomo, w którym miejscu będzie chodnik 

przy ul. Grota Roweckiego. Burmistrz odpowiedział, że część ulicy nie jest objęta 



projektem, ponieważ jest to pobocze zakwalifikowane do drogi wojewódzkiej i nie 

był robiony a teraz zostanie zrobiony. Radna Gil zapytała, czy będą pieniądze na 

grudniowy „Nasz Sierpc” i kalendarze ścienne. Burmistrz odpowiedział, że w ostatnich 

dniach jest podejmowana decyzja o wyborze zdjęć do kalendarza więc niedługo 

on się pojawi. Odnośnie Biuletynu „Nasz Sierpc” poinformował, że nie jest możliwe, 

aby do końca kadencji ukazały się dwa wydania więc ukaże się jeden, 

podsumowujący kadencję oraz ostatni kwartał i prawdopodobnie zostanie 

rozszerzony o kilkanaście stron. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 732/LXXXVIII/2023 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok - załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

18. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 

2029. 

W tym punkcie również o głos została poproszona Skarbnik, p. K. Joniak, która 

wyjaśniła, iż zostały urealnione w formie tabelarycznej kwoty dochodów, wydatków, 

rozchodów budżetu Gminy Miasta Sierpc.  

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2023 – 

2029. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 733/LXXXVIII/2023 RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2023 rok - załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 



BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

19. Uchwała RM ws. powierzenia Spółką SIM Północne Mazowsze Sp. z o.o. z siedzibą 

w Ciechanowie zadań własnych Gminy Miasta Sierpc. 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając, iż 

przedmiotem umowy, na którą Radni wyrażają zgodę poprzez podjęcie tej uchwały, 

jest ustalenie dość ogólnych warunków związanych z budownictwem 

mieszkaniowym. Jest również informacja o adresie planowanej budowy, czyli  

ul. Dworcowej, numer działki 3/48, to jest część działki obok wieży ciśnień, o tym, iż 

SIM będzie wynajmował te lokale osobom uprawnionym na podstawie ustawy  

a ustawa mówi, że to miasto będzie decydować, jakimi osobami zasiedlony będzie 

budynek i będzie się to odbywać zgodnie z regulaminem przyznawania mieszkań 

oraz administrowanie budynkiem będzie należało do SIM. Radna, p. B. Gil, zapytała, 

czy dokument, który Burmistrz będzie teraz podpisywał, to będą szczegóły, czy dalej 

będzie to bardzo ogólnie na temat tych budynków. Burmistrz odpowiedział, iż 

umowa ta jest na pewnym stopniu ogólności, ale jest ona bardziej szczegółowa od 

porozumienia podpisywanego około rok temu. Dodał, że zadeklarowana 

partycypacja mieszkańców będzie na poziomie 20%. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. powierzenia Spółką SIM Północne Mazowsze Sp. z o.o. z siedzibą w 

Ciechanowie zadań własnych Gminy Miasta Sierpc. 

Rada w glosowaniu: 9 – „za”, 0 - „przeciw”, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę  

nr 734/LXXXVIII/2023 RM ws. powierzenia Spółką SIM Północne Mazowsze Sp. z o.o. z 

siedzibą w Ciechanowie zadań własnych Gminy Miasta Sierpc - załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, 

Wojciech Andrzej Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Malanowski 

NIEOBECNI (5) 

Paweł Michał Grabowski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

20. Sprawy różne. 

Radny, p. K. Kacperski, zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego RM o zwołanie 

wspólnego posiedzenia komisji w związku z pismem, które wpłynęło wczoraj od 

Spółki Ciepłownia Sierpc. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, 



odpowiedział, że termin komisji zostanie ustalony a informacja do Radnych będzie 

skierowana z Biura Rady. Radny, p. K. Skrzyński, skierował prośbę od mieszkańców 

odnośnie zwiększenia uwagi na bezpieczeństwa na moście na ul. Słowackiego 

(mostek przy szpitalu), ponieważ wjeżdżają na niego TIR-y, na dowód czego Radny 

jest w posiadaniu zdjęć. Druga sprawa dotyczy prawo skrętu przy ul. Wojska 

Polskiego, przy wyjeździe na drogę nr 10, który jest ignorowany przez niektórych 

kierowców i przez to w dalszym ciągu tworzą się tam korki. Radna, p. B. Gil, 

podziękowała Dyrektorowi Muzeum Wsi Mazowieckiej w Sierpcu, p. Janowi 

Rzeszotarskiemu, za zaproszenie na wystawę malarstwa Wojciecha Webera oraz 

pogratulowała jej organizacji. Zapytała też o terminy grudniowych sesji oraz w jakiej 

formie Sierpczanie będą zawiadomieni o nowej formie pomocy sąsiedzkiej. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, poinformował o terminach sesji  

w dniach 13 grudnia i 28 grudnia. Burmistrz poinformował, że odpowiadając na 

interpelację odpowie również na pytanie dotyczące pomocy sąsiedzkiej, ponieważ 

jest to dla miasta nowa rzecz. W kwestii mostu Burmistrz wyjaśnił, iż jest umówiony  

z inspektorem w dniu 20 listopada w sprawie szczegółów dotyczących uruchomienia 

mostu. Na koniec podał dokładną liczbę rolników w Sierpcu, których jest 840,  

z czego duża część ma najmniejszą z możliwych powierzchnię gospodarstwa, czyli 

od 0,5 ha w górę a łączna zajmowana przez nich powierzchnia gruntów wynosi  

995 ha. Radny, p. S. Jaworowski, w kwestii wyjaśnienia do podatku rolnego uzupełnił, 

że dotyczy on powierzchni hektarów przeliczeniowych i nie zawsze hektar 

przeliczeniowy równa się hektarowi fizycznemu. Wyznaczają to klasy bonitacyjne 

określające jakość roli i 1 ha do 1 ha dotyczy klasy III-ciej, natomiast wyższe klasy 

gleby IVA, IVB, V, VI i VIZ są liczone przelicznikiem i np. 1 ha w klasie V odpowiada  

10 arom hektara przeliczeniowego. Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, 

podziękował przedstawicielom Rady za reprezentację w poczcie sztandarowym,  

tj. Barbarze Gil, Wojciechowi Jaworowskiemu, Krzysztofowi Rudowskiemu,  

podczas uroczystości w dniu 11 listopada oraz Wydziałowi Promocji na czele z  

p. M. Garwołą a także uczestnikom warty honorowej, klasie policyjnej Zespołu Szkół 

nr 1 w Sierpcu, szkołom, przedszkolom, organizacjom, ks. D. Multonowi, 

Stowarzyszeniu dla Przyszłości Sierpca oraz Młodzieżowej Radzie. 

 21. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący RM, p. Waldemar 

Frydrychowicz, zamknął obrady LXXXVIII sesji Rady Miejskiej Sierpca. 
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